

be continued to be garrisoned by troops. Other places, in the interior, like Kingston, however, would have to be kept by our own men. The correspondence on the subject, was still going on, with the view of bringing about such arrangements as would be fair to the interests of Canada and Great Britain as well.

Hon. M. Letellier de St Just referred to the urgent necessity that existed for knowing the actual intentions of the British Government on this all important subject. We were already incurring enormous expenditures in repelling Fenian organizations, and it was time we knew the actual extent of our responsibilities. He was anxious for the maintenance of British connection; but he did not think that we should have to bear all the burthen of preserving it intact.

DIVORCE

On motion of **Hon Mr. Sanborn**, the report of the Select Committee against the petition of **J. H. Martin** for a divorce from his wife was adopted.

COPYRIGHTS

Hon. Mr. Ryan made the following enquiry:—

Whether the Government of Canada has received information of the introduction in the Imperial Parliament of any Bill giving the Colonies copyright to extend throughout the British Dominions, or whether they have urged or intend to urge upon Her Majesty's Government the propriety of proposing in the Imperial Parliament, now in Session, a Bill for this object, in accordance with the assurances contained in the correspondence on this subject, laid before this House on the 20th March last.

Hon. Mr. Campbell replied that he had reason to believe that a Bill on the subject had been introduced into the Imperial Parliament.

CUSTOMS BILL

Hon. Mr. Campbell moved the third reading of the bill intituled: "An Act to amend the Acts respecting Customs and Inland Revenue, and to make certain provisions respecting Vessels navigating the Inland Waters of Canada above Montreal."

Hon. Mr. Letellier de St Just said that he would ask for a division on the question, as there were hon. gentlemen now present who were desirous of recording their votes.

The House thereupon divided as follows on the Bill which was read a third time:

comme Kingston, devrait être assurée par nos propres troupes. La correspondance à ce sujet se poursuit en vue d'en arriver à des arrangements équitables tant pour les intérêts du Canada que pour ceux de la Grande-Bretagne.

L'honorable M. Letellier de St Just a signalé la nécessité urgente de connaître les intentions réelles du gouvernement britannique à ce sujet extrêmement important. Nous dépensons déjà des sommes énormes pour repousser les organisations des Fénians et il est temps que nous connaissions toute l'étendue de nos responsabilités. Il souhaite vivement maintenir nos liens avec la Grande-Bretagne, mais il ne pense pas que la responsabilité de les maintenir intacts doive retomber sur nous seuls.

DIVORCE

Sur la proposition de **l'honorable M. Sanborn**, le rapport du comité spécial contre la demande de divorce de **J. H. Martin** est adopté.

DROITS D'AUTEUR

L'honorable M. Ryan pose la question suivante: Le Gouvernement du Canada a-t-il été avisé de la présentation au Parlement impérial d'un projet de loi permettant aux colonies d'accorder des droits d'auteur valables dans toutes les possessions britanniques, ou a-t-il fait valoir ou a-t-il l'intention de faire valoir au Gouvernement de Sa Majesté le bien-fondé de présenter au Parlement impérial, qui siège actuellement, un projet de loi dans ce sens, conformément aux assurances que contient la correspondance à ce sujet présentée au Sénat le 20 mars dernier.

L'honorable M. Campbell répond qu'il a raison de croire qu'un projet de loi portant sur cette question a été présenté au Parlement impérial.

BILL SUR LES DOUANES

L'honorable M. Campbell propose la troisième lecture du Bill sur les douanes et les revenus publics.

L'honorable M. Letellier de St Just demande que la proposition soit mise aux voix, étant donné que certains des honorables, sénateurs présents souhaitent faire inscrire leur vote au procès-verbal.

Le Sénat procède au vote et le bill, lu pour la troisième fois, est rejeté comme il suit: